
Bestyrelsesmøde i Biersted IF d. 1. maj 2024

Til stede: Henrik Skøtt, Marie-Louise Jensen, Malene Glerup, Julie Sundahl og
Lea Thiemich Trolle
Referent: Lea Thiemich Trolle

Gæster

Håndboldafdelingen deltog i begyndelsen af bestyrelsens møde for at berette
om afdelingens udfordringer med forhøjede udgifter til DHF.

Opfølgninger på seneste møde

Hjælperdagen
Mad: Der skal tages kontakt til Caféudvalget mht. forplejning til kl. 13. (LT) til 50 personer.

LT: Der er lavet en aftale med Jeanette Lorentzen til mad kl. 13 til 50 kr. pr. person.
Aktiviteter: Hoppeborg (HS søger midler hos kommunen, ML bestiller hoppeborgen)

HS: der er søgt og bevilget kr. 3.000
ML: Har bestilt hoppeborg, og bestilt overraskelse

Opgaver: (HS og C-holdet)
Overraskelse: Vi tænker alle over det (ML tager kontakt til et vores ideer)
Hop Nord opstiller hoppeborg - forældre skal selv sørge for tilsyn.

Summercamp
Bestyrelsen ønsker at gennemføre endnu en summercamp. ML har spurgt sidste års
instruktører, om de vil være med igen i år. Der er positive tilbagemeldinger fra fire personer,
som gerne vil være med til at træne børnene.

Beslutning: Vi prøver at lave en sommercamp på 2 dage med de frivillige, som har meldt
tilbage.

Dagsorden for dagens bestyrelsesmøde

Bestyrelsens strategimøde
Mødet afholdes i Jetsmark Idrætscenter den 21. juni 2024 kl. 17-20. Udover at der skal
lægges en plan for det næste bestyrelsesår, vil der være forplejning og en overraskelse til
bestyrelsen.

HS foreslår at dagsordenen bliver at gennemgå ‘foreningshjulet’ til mødet. Kan det
godkendes?

Beslutning: Ja, vi gennemgår foreningshjulet til mødet.

https://docs.google.com/document/d/1gxwm8gbW3A8TGOebEfRDDv3SHIF6TWZxrxhbeggRuC0/edit?usp=drivesdk
https://drive.google.com/file/d/1j-vj6oy3SAPkE5pJVyZ6DM6FozFJDu-b/view?usp=sharing


Dialogaften mellem kommune og faciliteter (haller)
Formålet med aftenen er:

at facilitere en dialog mellem faciliteterne (haller), Kultur-, Fritids- og Landdistriktsudvalget og
forvaltningen, hvor vi får et fælles indblik i hinandens virkelighed – og får et fælles overblik
over aktuelle problemstillinger på halområdet i Jammerbugt Kommune. Således kan vi
sammen udpege og italesætte en kvalificeret udviklingsretning for vores halfaciliteter i
Jammerbugt Kommune.

Dialogaftenen er en del af en ny måde at erfaringsudveksle, idégenerere og samarbejde på -
på tværs af faciliteter, kommune og politisk niveau. Det er torsdag den 16. maj kl.
18.30-21.30 og foregår i Jetsmark.

Hvem kan deltage fra bestyrelsen?

Beslutning: Malene, Lea og Henrik deltager.

Hvilke tiltag og spørgsmål til politiker, som vi er blevet om at sende på forhånd, vil vi byde
ind med?

Beslutning:

2-3 udviklingstiltag som I har foretaget jer det seneste år i jeres facilitet

Bestyrelsen for BIF har blandt mange gode tiltag besluttet sig for disse tre:

1. Eksempler på øget udnyttelse af de eksisterende lokaler:
Dartbaner i cafeteriet.
Bordtennis i cafeteriet. Bordet kan nemt flyttes til hallen, når den er ledig.
Yoga i et selskabslokale på 1. sal.
Volley og badminton deles om hallen.

2. Boldens Arena. Et mødested med pannabane, teqball, kunstgræs, opholdsareal som
lægger op til fri leg med en bold.

3. Nem indgang til foreningen via familieidræt, eftermiddagscafé, prøvetræninger og
buddyordning.

Et spørgsmål til politikerne i relation til halområdet i Jammerbugt Kommune.

Bestyrelsen har besluttet sig for dette spørgsmål:

Som den næststørste by i kommunen målt på antallet af unge mennesker under 16 år, synes
vi det er ærgerligt, at udviklingen af faciliteter i Biersted alene beror på velvilje og energi fra
frivillige ildsjæle.

I de fire hovedbyer er der store professionelle idrætscentre, ansatte og politisk deltagelse.
Kommunens resterende lokalsamfund er overladt til sig selv.



Kan man forestille sig, at ikke alt behøver ligger i hovedbyerne? Kan man forestille sig, at
der er større opbakning fra kommunen, når ildsjæle i de mindre lokalsamfund tænker
alternativt og tilbyder faciliteter og tiltag, der ikke findes i hovedbyerne? Som fx 'Padel for
unge' og 'TUEN' i Biersted.

En succes som viser, at det kan betale sig at tænke alternative placeringer er Skatepark
Biersted. Da en gruppe unge i Biersted havde fået denne idé før alle andre, blev
skateparken etableret som den første i kommunen. Vi mener, at det er naturligt at etablere
faciliteter der hvor der er opbakning, også selvom det ikke lige er i en af hovedbyerne.

Årshjulet
Nedenstående punkter fra årshjulet blev gennemgået:

Bestyrelsen

Indkald til møde om haltider
Bestyrelsen indkalder afdelinger og alle relevante udvalg, der som en del af
idrætsforeningen ønsker tider i hallen.

Liste over relevante udvalg: Fristedet, volley, floorball og rulleklub.

Haltiderne skal være på plads før den 15. juni, hvor de senest skal ansøges via Conventus.
Ansøgningen står booker for.

Beslutning:
Hvem laver invitationen? ML sender mail til de det må vedrøre
Koordinerer en mødedato: d. 13/6-2024, kl. 19.00
Deltager i mødet: LT og ML

BierstedNYT
Der er deadline for næste blad den 10. maj. Har bestyrelsen noget der skal med?

Beslutning:
- HS skriver ud fra samme format som vanligt
- Reklame for sommercampen
- Vi vil gerne have suppleanters oplysninger sammen med bestyrelsens

Årets Bjessing
Har bestyrelsen indstillinger til Årets Bjessing?

Beslutning:
- Vi har stemt os frem til, hvem vi gerne vil indstille til dette års ‘Årets Bjessing’

Kassereren

Mosefestfaktura
Betal trænere



Børneattester

Opdatering til hjemmesiden
Vi har et ønske om at gøre hjemmesiden mere brugervenlig for nye medlemmer.
Og få en fane, hvor det er synligt, hvem der sidder i bestyrelsen, og hvem der er
udvalgs-forpersoner i foreningen.

HS tager fat i Mads

FOKUSPUNKTER

1. Åbenhed ift. faciliteter og aktiviteter.

Bestyrelsen har gennemført følgende ift. åbenhed:

Udnyttelse af lokaler
- Yoga i Vennestedet

Familiemedlemskab

2. Hvilke opgaver er drift og hvilke er udvikling, og hvordan ønsker bestyrelsen at
disponere sine kræfter?

Bestyrelsen har gennemført følgende ift. drift/udvikling:

Bestyrelsen har deltaget i et forløb med en konsulent fra DGI, hvor bestyrelsen lærte at
bruge flere ressourcer på at finde frivillige end selv at påtage sig yderligere opgaver.

Gymnastikafdeling
Torsdag 2. maj mødes Marie-Louise med tre personer, som gerne vil være med til at danne
gymnastikafdeling.

Hvad skal vi være opmærksomme på at give videre til en ny afdeling?

PUNKTER TIL ORIENTERING

Spydspidsforening
Der er oprettet et udvalg, som skal tage sig af at definere stillingen for en fremtidig børne- og
unge-ansvarlig.

Løbehjulsarrangement
HS arrangerer i samarbejde med en ung ‘scooter’ (en løbehjulsløber) et event i
sommerferien. Der søges om støtte til arrangementet.

Ungdomsfloorball
Et hold for børn og unge der ønsker at gå til floorball, er begyndt. Det er foregår om
mandagen kl. 18.30 til 20.00. Der er søgt og modtaget midler på kr. 13.175 fra
foreningspuljen til opstart af holdet.



eSportstræner
Der er ledes med lys og lygte efter en eSportstræner, som kan overtage et hold efter
sommerferien.

Fælles Trænerdag
Den 27. maj vil der blive afviklet en ‘Fælles Trænerdag’ for U15 pigerne i fodbold. Håbet er,
at de unge får mod på at være hjælpetrænere på andre hold.

Soludvalg
Der er nedsat et udvalg som skal undersøge, om det er en god investering for BIF at
installere solceller.

Koloriferfyr
Installationen af en ny online-styring af fyret i hallen er afsluttet. Det betyder nemmere og
mere effektiv styring af varmen (eller manglen på samme).

HVLS ventilatorer
Der er fra halpuljen bevilget kr. 96.000 til installation af to ventilatorer i hallen. Ventilatorerne
skal sikre et bedre indeklima og spare på energien. Ventilatorerne presser den varme luft
under loftet ned på gulvet hvor folk er og giver en bedre cirkulation. På varme sommerdage
kan ventilatorerne også bruges til afkøling.

Ny nødudgangsdør
Pga. slid er nødudgangsdøren i hallens sydøstlige hjørne pensionsmoden. Der er bevilget
penge fra kommunens halpulje til en udskiftning. Ca. kr. 40.000.

Næste møde: 21. juni 2024, kl. 17-21 i Jetsmark Idrætscenter


